
华泰财险附加被保险机构股东法律费用扩展条款（CB 版） 

 

本保险合同双方当事人同意加入本附加条款，并就下列事项达成一致（本附加条款之外

的事项均以本保险合同的其他条款、条件、除外责任和赔偿限额为准）： 

 

如果被保险机构负有法律责任，则在法律责任范围内，本保险合同依照法院判决，扩展

承保被保险机构股东代表被保险机构对被保险人提起的赔偿请求而引起的成本、开支及

费用。 

 

本保险合同其他条款维持不变。 

 

Indemnity to the Company for Shareholder Costs 

 

By way of endorsement to the policy, the parties hereby agree as follows (subject 

otherwise to all other terms, conditions, limits of liability and exclusions of the policy): 

 

This policy is extended to provide cover, as Loss, to the Company in the event and to 

the extent it is legally liable, pursuant to a court order, to indemnify the costs, charges 

and expenses incurred by a shareholder of the Company in pursuing a Claim against 

any Insured on behalf of the Company. 

 

In all other respects this policy remains unaltered. 

 

 


